



# Kongliga Bergssektionen

Organisationsnummer: 802429-0812

Kungliga Tekniska Högskolan

THS Bergssektionen • 100 44 Stockholm

## Styrelsemöte 25: 13/3 2021

### Närvarande:

- Carl
- Moa
- Gustaf
- Erik
- Josefin
- Emil
- Sigrid Karlsson
- Tim Juréen
- Niklas Jerspersson
- Elias Reiland
- Jacob Nilsson
- Torbjörn Sandberg

### Frånvarande:

- Linn

**Ordförande:** Moa Bertling

**Sekreterare:** Josefin Svensson

**Justerare:** Erik Karpe

---

**KONGLIGA BERGSSEKTIONEN**

WWW.BERGSSEKTIONEN.SE



# Kongliga Bergssektionen

Organisationsnummer: 802429-0812

Kungliga Tekniska Högskolan

THS Bergssektionen • 100 44 Stockholm

## Rundan

Folk verkar må bra, kull!

## Pianot

Spexet är på besök för att diskutera pianot. Det råder delade meningar angående hur nödvändigt det är att ha det där. Det skulle behöva stämmas, och eftersom det är både spexet och sektionen som äger det känns det rimligt att vi delar på kostnaden. Att både stämma och rengöra det känns rimligt. Koncensus verkar råda kring att det inte ska slängas. Diskussionen bordläggs till nästa vecka då Linn är närvarande.

## Samarbete med Stadium

Julius har presenterat ett förslag om samarbete med Stadium. Styrelsen tycker att det är en bra idé! Det värsta som skulle kunna hända är att det rinner ut i sanden, vilket inte innebär några skyldigheter från vårt håll.

## Glassmaskinen

Vår glassmaskin har varit på äventyr senaste veckan efter en lukt-incident. Den har plockats isär och delarna har diskats var för sig. Några packningar är lite ledsna, men det låter vi mekanikerna fixa.

## Access

Vi borde kolla runt om det finns någon funktionär som känner att de skulle behöva ha access någonstans dit de inte har det för tillfället.

---

**KONGLIGA BERGSSEKTIONEN**

WWW.BERGSSEKTIONEN.SE



# Kongliga Bergssektionen

Organisationsnummer: 802429-0812

Kungliga Tekniska Högskolan

THS Bergssektionen • 100 44 Stockholm

Det borde ske en dialog kring varför vissa får behålla och andra inte, om så är fallet, så att vi inte tar bort från någon utan att säga till. Ett övervägande måste göras angående vad som är rimligt och inte. Angående detta borde ett förslag skrivas till nästa styrelse om hur vi tänkt angående vilken access som borde lämnas ut.

Det är problematiskt att fler folk än klubbis och vice klubbis har tillgång till Lusthuset. Funkar inte under mottagningen, då alkohol förvaras i Gruvan och blandas ihop. Finns det möjlighet till att byta lås?

## Smågrejer

Formulär för kvittoinlämning för att göra det smidigare. Finnas tillgängligt på hemsidan samt Facebook. GDPR? Radera svaren periodiskt. Carl kollar på detta!

Verksamhetsplansmöte! Börja kolla av lite vad det är vi har gjort. Poll med datumförslag!

## To do list:

- **Carl:** fixa formulär för kvittoinlämning
- **Moa:** poll med datumförslag för kvällsmöte

---

**KONGLIGA BERGSSEKTIONEN**

WWW.BERGSSEKTIONEN.SE

